
Respostes a la ciutadania de CIU al Ple de 16-11-2011 
 
El senyor Raventós diu: 
“I llavors la pregunta primer és agrair a la Lídia, doncs, l’aclariment que 
ha fet del que hem presentat abans, però jo crec que..., jo ja sé que 
l’última paraula la té el Ple i això està clar i tots ho tenim clar, potser a 
vegades ens traeixen les paraules, però jo em sembla que si es fa una 
comissió i es debat una cosa i està oberta a tot, si no és vinculant, de què 
serveix la comissió? Per estar informats és molt poca cosa. Em sembla 
que a més a més, si hi havia representats tots els partís polítics, potser 
ens convidàveu a nosaltres, tampoc no dèiem que hi volíem ser. Però, bé, 
en cas que hi fóssim nosaltres i hi hagués hagut més gent... Si hi ha una 
comissió de treball i es treballa i es passen hores i allò no és vinculant, 
doncs, escolta, tots aquí no cobrem els que estem aquí baix, eh?, i no 
podem pas dedicar-hi hores per una cosa que no ha de servir per a res. 
Ara, debatre i arribar a la conclusió que allò està malament i acceptar-ho 
és una cosa, però que no sigui vinculant un debat que es faci entre la 
gent, quan sabem que després l’última votació serà al Ple, no?, un cop 
debatut. Llavors, que no sigui vinculant el que es debat en una comissió 
de treball, de veritat que no ho entenc. Per això demanaria que els que 
heu votat que no m’ho expliquéssiu, si..., no ho sé –no ho sé.” 
 
El senyor Pons diu: 
“Bé, aviam, jo crec que és bastant una..., vaja, crec que és menysprear bastant 
qualsevol actitud consultiva dir que no té cap sentit treballar sobre un tema 
perquè simplement és consultiu. No ho sé, crec que és bastant clar que el que 
ha de tenir sentit és que si és vinculant és perquè algú assumeixi aquests 
postulats, crec que no té més complicació el tema.” 
 


